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Dhr. Van der Burg (SJenV), Dhr De Reus (IPO), Mevr. 
Spies (VNG), Mevr. Mulder (VNG), Dhr. Kolff (VB), Dhr. 
Schoenmaker (COA),  (DGM),  
(BZK),  (SZW),  (VNG), 

 (VB),  (JenV),  
(JenV),  (OCW), secretariaat, 
ondersteuning. 

  
  

 
1. OPENING EN MEDEDELINGEN 

• Het verslag LRT 21-04-2023 en het aangepaste verslag LRT 06-04-2023 
worden vastgesteld.  

 
2. MPP, Capaciteitsbesluit COA en taakstelling huisvesting 2023-II 

• SJenV geeft een toelichting op de aangepaste concept Tweede Kamerbrief 
over de actuele situatie asielketen (incl Meerjarige Productie Prognose, 
capaciteitsbesluit COA en taakstelling huisvesting). Daarnaast is ook een 
raamwerk meegestuurd van de bestuurlijke brief die naar aanleiding van 
de Tweede Kamerbrief aan de medeoverheden wordt verstuurd. De brief 
is geagendeerd voor de MR van 26 april. 

• Vooral de taakstelling huisvesting vergunninghouders neemt toe, naar 
27.300 voor de tweede helft van 2023. Het eerste kwartaal 2023 is reeds 
sprake van een achterstand van 3060 plekken. Het aantal te huisvesten 
statushouders neemt daarmee nog extra toe. 

• IPO  spreekt van een forse uitdaging voor opvang en huisvesting en 
vraagt of er nieuwe regelingen zoals voor flexwoningen zijn. IPO zou in de 
brief graag zien dat een passage wordt opgenomen over dat de 
bestuurlijke afstemming ten aanzien van Oekraïense ontheemden bij VB 
blijft totdat de Tijdelijke wet in werking treedt. IPO ziet ook graag in de 
brief aan de medeoverheden een passage over het perspectief van het 
proces  rondom de inwerkingtreding van de Spreidingswet. 

• Daarnaast vraagt IPO aandacht voor de governance. Er ligt een groot 
aantal opgaven bij de provinciale regietafel, van asielopvang tot en met 
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opdrachten vanuit volkshuisvesting. Bestuurlijk moeten provincies taken 
oppakken, echter twijfel in welke mate de provincies de coördinerende rol 
kunnen pakken bij de hoeveelheid taken en opdrachten die nu richting 
provincies komen. Het probleem schuift door de keten heen, voorstel om 
inhoudelijk hierover gesprek te voeren tijdens benen op tafel sessie met 
ruimte voor creatieve oplossingsrichtingen. 

• VNG onderschrijft de inbreng van IPO. Aandachtspunt is dat de opgave 
fors is met een hoge taakstelling, Oekraïne opvang en de opvangopgave 
(inclusief nareizigers in 2024). Er kan niet worden gegarandeerd dat deze 
opgave ook realiseerbaar is. Meer opvang betekent ook meer kosten voor 
onderwijs en zorg, budgetten dienen wel met de taakstelling mee te 
groeien (link met voorjaarsnota). Indien dat niet het geval is, zal VNG 
kritisch geluid laten horen. Voor draagvlak in gemeenten is 
kleinschaligheid van belang, indruk is dat dat afhangt van inzet Rode 
Kruis en kerken, terwijl dit ook reguliere opvang moet zijn. Tot slot vraagt 
VNG aandacht voor knelpunten omtrent de PRT’ss die veel onderwerpen 
moeten gaan behandelen. 

• Tevens doet VNG de suggestie om in de brief aan de medeoverheden de 
stand van zaken ten aanzien van de afspraken van augustus 2022 en de 
ambitie van de spreidingswet per 2024 toe te voegen. 

• VB geeft aan dat in brief aan medeoverheden duidelijk moet zijn dat de 
governance voor asielopvang als het gaat om CNO’s niet meer via het 
veiligheidsberaad loopt. Op 01-07-2023 stopt formeel de CNO via 
veiligheidsberaad, wel zijn er gemeenten die aangeven na 01-07-2023 
nog CNO te willen bieden en dan beroep doen op ondersteuning van 
veiligheidsregio’s. In de brief ontbreekt nog een financiële paragraaf dat 
de kosten van CNO’s gefinancierd blijven worden. Het KCIO inventariseert 
in welke veiligheidsregio’s CNO openblijft. Indien blijkt dat dit geldt voor 
vrijwel alle veiligheidsregio’s dan dient de governance opnieuw bekeken te 
worden, wellicht is er dan behoefte aan een bestuurlijke tafel. 

• Indien na 01-07-2023 behoefte is aan extra CNO, dient daar een apart 
verzoek voor gedaan te worden. De Oekraïne opvang verloopt ook via 
veiligheidsberaad, waarbij het de bedoeling is dat uiterlijk 01-01-2024 
sprake is van een wet. Tot dat moment ligt de coördinatie van de opvang 
bij veiligheidsberaad. 

• SJenV benadrukt dat de brief aan de Tweede Kamer bewust niet teveel 
ingaat op Oekraïense ontheemden omdat de brief over de MPP en 
daarmee asiel gaat. Het financieel afkaderen van de opvang Oekraïne 
verloopt via het VB. 

• In welke mate budgetten conform de taakstelling meegroeien maakt 
onderdeel uit van de voorjaarsnota die eveneens op de agenda van de 
ministerraad staat en daar kan nu niets over gezegd worden. SJenV zal 
het punt in de MR inbrengen. 

• CNO: op dit moment is sprake van CNO tot 01-07-2023, een aantal 
veiligheidsregio’s gaat verder na 01-07-2023. Het COA heeft bij de 
staatssecretaris een plan ingediend voor 2e helft 2023 en dat is in 
bespreking met COA. Op het moment dat vraag komt naar meer CNO 
capaciteit dan wordt hiervoor formeel de vraag neergelegd. Hierover is nu 
nog geen besluit genomen. Het VB heeft in beginsel geen rol meer vanaf 
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1 juli 2023, wel als sprake is van een crisis. En daarnaast heeft het 
veiligheidsberaad een speciale opdracht rondom opvang Oekraïne. Indien 
een groot aantal VR’s alsnog cno’ s openhoudt, dienen andere afspraken 
gemaakt te worden i.h.k.v. governance. 

• De spreidingswet zal naar verwachting na het zomerreces in de Tweede 
Kamer behandeld gaan worden. Daarna volgt traject richting Eerste 
Kamer. Over inwerkingtreding kunnen geen data worden weergegeven.  

• Kleinschaligheid ligt niet uitsluitend bij Rode Kruis en kerken. In het kader 
van spreidingswet kan dit door iedereen georganiseerd worden. Het is aan 
de provinciale regietafels hoe zij zaken willen vormgeven en er is ruimte 
om te mixen met asielopvang, statushouders, mits de totale optelsom per 
provincie klopt. 

• Afspraak: Ten aanzien van de governance en PRT, zal dit geagendeerd 
worden voor de LRT van juni.  

• Afspraak: Uitgangspunt is dat de MPP brief morgen (26-04-2023) na de 
ministerraad verzonden wordt. Voorbehoud is het verloop van het gesprek 
in de MR rondom de voorjaarsnota. De deelnemers van de LRT worden 
geïnformeerd zodra MPP brief verzonden wordt. De brief medeoverheden 
zal begin volgende week verzonden worden, na afstemming met de 
vertegenwoordigers van de LRT. 

• Er wordt aangegeven dat er voor alle aandachtsgroepen veel woningen 
nodig zijn, niet alleen voor statushouders. De PRT is niet de juiste tafel 
om daarover in gesprek te gaan, maar daar is wel behoefte aan. 

•  (BZK) geeft aan dat er gesprekken lopen over de wet Regie op 
de Volkshuisvesting, waar alle doelgroepen in samenkomen. Dat is de 
plek waar gesproken wordt over alle aandachtsgroepen en een Thuis voor 
iedereen. 

 
 
W.v.t.t.k. en sluiting  

• Geen opmerkingen 
 
 
 


